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ZÁPIS
z 20. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 21.11.2012

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod.

Přítomno : 20
Omluveni : Rudolf Holátko              
Zapisovatelka: Jeanette Kudrová

Ověřovatelé zápisu: Kamila Poláchová, Ing. Vladimír Lang

Návrhová komise: Marie Štolpová, Mgr. Jan Košíček,
                                Josef Zpěvák, Josef Vybíral

    
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚŘO-

VATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ  

20. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.04 hod. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 20 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů. Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, 
emailovou poštou, popř. zde na místě. 

Starosta – K navrženému programu Vás žádám, abyste materiál Ing. Florianové- Účelová dotace 
MFČR – „Letní koupaliště (sídliště Moravský Krumlov)“ označili jako bod 7a) a k tomuto materiálu si 
ho přiložili. Ostatní materiály probereme buď v programu SMM nebo v bodě 16. Různém. K takto 
doplněnému programu má někdo připomínky? Ne, navrhuji diskuzi ke každému bodu zvlášť.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v předloženém znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef, Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, 
Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing.,
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLA-
PANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚ-
VÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  
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Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Kamila Poláchová, Ing. Vladimír Lang

     Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef, Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, 
Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLA-
PANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚ-
VÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  

Byla navržena návrhová komise ve složení: Marie Štolpová, Mgr. Jan Košíček,
                                                                          Josef Zpěvák, Josef Vybíral

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef, Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, 
Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLA-
PANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚ-
VÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  

Starosta – zápis z minulého jednání byl řádně ověřen a nebyly k němu žádné připomínky. Jsou nyní 
připomínky k tomuto zápisu? Ne. Nyní k samotnému jednání. 

2. Interpelace

Starosta – proběhla jednání ohledně prodeje nemovitostí Města Moravský Krumlov „restaurace Blon-
dýna“  s tím, že pan Čech prostřednictvím své advokátky byli s paní  Hájkovou informováni…čte zně-
ní dopisu a stanovení lhůty pro stanovisko p. Čecha a paní Hájkové. V měsíci prosinci budete dále in-
formování o dalším postupu prodeje nebo neprodeje nemovitosti.

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o postupu města ve věci prodeje nemovitosti „re-
staurace Blondýna“.
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Košíček – občané říkali, že u splavu dochází k manipulacím s vodou malé vodní elektrárny, která je 
umístěna na náhonu u potoka a dokonce tam probíhá výstavba druhé elektrárny. Nadjezí zůstává bez 
vody, zanáší se a vypadá to tam špatně. Starosta – v této chvíli o tom nic nevím, OŽP ve spolupráci 
s MěP zítra zkontroluje daný stav věci a na dalším zasedání bude připravena písemná informace. Ředi-
tel SMM se tam také zajde podívat. Košíček – není to tak pořád, jednou je to vypuštěné, jednou napuš-
těné. Ing. Raboň – nevím o tom nic. Procházka – je možné, abychom už na příští rok projednali, jaká 
bude cena vodného a stočného ve spolupráci s Vodárenskou? Starosta – cena vodného a stočného se 
právě projednává na představenstvu svazku VaK, tuto cenu schvaluje představenstvo svazku. Na můj 
návrh dostal p. ředitel Hedvábný za úkol nezvýšit cenu vody. Byl bych rád, kdyby o ceně vody neroz-
hodovalo představenstvo svazku, ale valná hromada. Je to složitý zásah do stanov tohoto svazku, ale 
veškeré rozbory, veškeré podkladové materiály, které máme k ceně vody Vám ve chvíli, kdy je obdr-
žím zašlu na vědomí. Procházka – zrcadlo v obci Rokytná, když se přijíždí do Rokytné je zatáčka 
doprava, ta druhá doleva a tam ten dům hodně vstupuje do silnice, občané se mě ptali, jestli by bylo 
možné tam dát zrcadlo. Starosta – tímto jsme se již zabývali, dostal to za úkol vedoucí odboru dopra-
vy. Ing. Černý – situaci jsme prověřili, je bezpečnější, když tam to zrcadlo není, řidiči musí zpomalit 
a víc si najet. Procházka – hodně lidí kritizuje, když jede větší auto zespodu, nebo kamion, vidí ho na 
poslední chvíli. Starosta – věřím tomu, že se nikomu nechce moc přibrzďovat, ale právě proto tam to 
zrcadlo není, aby to řidiče donutilo zpomalit, popřípadě zastavit. Ing. Černý – po domluvě se SÚS 
jsme se shodli na tom, že je bezpečnější, když tam zrcadlo nebude, může být orosené, rozbité a tím 
spíš může dojít k nehodě. Vybíral –  MěP jistě měří rychlost na místech, která jsou schvalovaná státní 
policií. Zajímalo by mě, která jsou to místa. Starosta – samozřejmě, těch míst je v M.K. 7 nebo 8, o 
přestávce Vám tento materiál bude poskytnut. Strieglerová – chtěla bych se zeptat na situaci na pře-
chodu pro chodce u Penny, protože tam ty auta opravdu jezdí rychle, jestli by tam nešlo upravit sníže-
nou rychlost nebo přechod pro chodce. Starosta – veškeré bezpečnostní prvky, které nám nařizuje 
zákon tam jsou, osvětlení, přechod je podle nové vyhlášky. Strieglerová – jestli by tam nemohla být 
snížená rychlost. Starosta – vedoucí odboru dopravy si to zaznamená. Ing. Černý – rozhoduje o tom 
dopravní inspektorát, ale jsou tam skutečně všechny bezpečnostní prvky. Starosta – dobře, probereme 
to na poradě a popřípadě snížíme rychlost.

3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Tře-
tina, starosta města

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro Kontrolu úkolů Rady a Zastupitel-
stva města Moravský Krumlov.
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4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
města

 Usnesení z 38. schůze RM konané dne 24.10.2012 (zasláno e-mailem)
 Usnesení z 39. schůze RM konané dne 05.11.2012 (zasláno e-mailem)

Návrh usnesení : 
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov.

5. Zápis ze 18. schůze Finančního výboru ze dne 19.11.2012 – předkládá Ing. Jaroslav Mokrý, 
předseda FV

Ing. Mokrý – finanční výbor byl seznámen s rozpočtovým opatřením č. 33. Dále byl seznámen s 
obecně závaznou vyhláškou o místním poplatku... Doporučil jsem  neosvobodit občany od placení 
poplatků, které mají trvalý pobyt na ohlašovně. Nicméně vyhláška byla schválena. Dále informuje…

Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí Zápis z 18. schůze Finančního výboru ze dne 19.11.2012.

6. Informace – úvěrové zatížení města Moravský Krumlov - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města

Starosta – požadavek na tento materiál vyplynul z minulého zasedání ZM.

Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí informaci o  úvěrovém zatížení Města Moravský Krumlov.
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7. Rozpočtové opatření č. 33/2012 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Návrh na usnesení:
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 33/2012 provedené Radou města Moravský Krumlov 
v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef, Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, 
Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLA-
PANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚ-
VÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  

7.a) Účelová dotace MFČR – „Letní koupaliště (sídliště Moravský Krumlov)“ - předkládá Mgr. 
Tomáš Třetina, starosta města

Návrh na usnesení:
ZM schvaluje přijetí mimořádné investiční dotace ve výši 12 000 tis. Kč na akci „Letní koupališ-
tě (sídliště Moravský Krumlov)“.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZ-
KA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘE-
TINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 1 - VYBÍRAL Josef

Zdržel se : 3 - BLAHA Josef, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, DVOŘÁČEK Jiří
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Návrh na usnesení:
ZM schvaluje rozpočtové opatření č.38/2012 v předloženém znění .

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZ-
KA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘE-
TINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 1 - VYBÍRAL Josef

Zdržel se : 3 - BLAHA Josef, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, DVOŘÁČEK Jiří

8. Obecně závazná vyhláška č. 3/2012 – Místní poplatek za provoz systému shromažďování, sběru, 
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů – pro rok 2013 – předkládá 
Mgr. Tomáš Třetina, starosta města             

Starosta – v tomto materiálu máte předložen návrh ke schválení vyhlášky č. 3/2012 města MK o míst-
ním poplatku…. Dosavadní sazba místního poplatku činí 500,- Kč, návrh pro rok 2013 zůstává 
v částce 500,- Kč…. Procházka st. – na základě toho, co tady říkal pan Mokrý, jestli bychom ten Čl. 7 
odst. g) nevypustili. Starosta – toto probereme na jednání RM a připravíme na příští zasedání ZM, kde 
by se to mohlo upravit nějakým dodatkem. Ing. Florianová – chápu Ing. Mokrého, ale z hlediska hos-
podárnosti, dohledatelnost těchto lidí by převyšovala částku tohoto poplatku. Dvořáček – pořád tady 
řešíme, kdo bude platit, kde se bude, kdo se tomu vyhýbá, ale z jakých důvodů nám zahálí 15-20 kon-
tejnerů na sběrném dvoře, do kterých můžeme už dávno třídit. Starosta – jsme domluveni s p. Kubí-
kem, že do konce tohoto nebo příštího týdne  budou již kontejnery rozmístěny.

Návrh usnesení :  

ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 3/2012 o místním poplatku za provoz systému shro-
mažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 
v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – BLAHA Josef, Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, 
Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., SOUČEK Miloslav, 
Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 1 - MOKRÝ Jaroslav, Ing.
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9. Azylové bydlení pro matky s dětmi v tísni – informace o zajištění financování a o realizaci soci-
ální služby azylové domy - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – informuje...

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o zajištění financování a o realizaci sociální služ-
by azylové domy v zařízení Azylové bydlení pro matky s dětmi v tísni, se sídlem Moravský 
Krumlov, Jiráskova 634, PSČ 672 01.

10. Smlouva o přeložce zařízení distribuční soustava č. 13001010 – Víceúčelové hřiště – Klášterní 
náměstí – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta

Místostarosta - na zastupitelích je v jaké variantě budeme projekt dále realizovat. Košíček – proběhla 
valná hromada, kde jsme tento materiál projednávali a otázkou je jestli to hřiště vůbec dělat. Ve sníže-
né variantě to nemá smysl. Blaha – jsem podobného názoru jako pan Košíček, ale chtěl bych se vrátit 
k původním projektům. My jsme v září 2011 schválili původní projekt, parkovací stání pro policii. 
V květnu 2012 jsme dostali na vědomí informaci, projekt se mezitím 2x změnil, ZM to neschvalovalo, 
nevím jak to dále probíhá. Starosta – původní projekt, který byl v původním projednávání obsahoval 
běžeckou dráhu 50m a docházelo tam k velkým terénním úpravám. Na základě projednání s občany, 
kteří byly proti tomuto projektu, jsme se dohodly na této variantě, která byla vypracovaná pro územní 
řízení. V této chvíli je ÚŘ ukončeno? Šťastný – územní řízení ještě nezačalo, projekt byl špatný, do-
mluvili jsme se, že se projekt upraví (parkovací místa). Starosta – původně navržené 3 parkovací mís-
ta, se navýšili na 7 parkovacích míst, dle požadavku Policie ČR, proto, aby nám dali souhlas 
k vybudování hřiště na jejich pozemku. Košíček – špatná dokumentace se dostala k policii. Původně 
byly 3 stání, zvýšilo se to, ale k finálnímu podpisu smlouvy byla chybně přiložena původní dokumen-
tace. Starosta – čte návrh usnesení a žádá o vznesení protinávrhu. Procházka ml. – v obou variantách 
by měla být vyčíslena cena projektu. Místostarosta – v původní variantě je projektová cena 3,5 mil. 
Kč + přeložka, v upravené variantě zhruba polovinu. Kocanda – my jsme tento projekt řešili na RM 
s tím, že bude dotační, bohužel se nestihl podat územní souhlas. Město by pouze spolufinancovalo, 
náklady 2,5 až 3 mil. korun, může to být i nižší, čerpání z každé dotace by byl 1 mil. Kč. Doporučil 
bych projekt dotáhnout do konce, řešíme to více jak rok. Procházka ml. – do zápisu, že tento projekt, 
který bude Město spolufinancovat za 1 mil. Kč má pro nás smysl. Starosta – je potřeba si uvědomit, 
že na ZŠ Klášterní je 450-500 dětí a nemají kde cvičit. Šlapanský – není to připravené k projednání, 
dozvídáme se tu nové informace, vrátil bych to zpět na RM. Kocanda – hřiště se řeší víc jak 1,5 roku. 
Škola nemá vyřešené hřiště a tělocviky. Máme jiné priority, abychom to stavěli ze svého, ale abychom 
mohli žádat o dotace, je potřeba to schválit. Buď udělat hřiště v plné variantě nebo vůbec. Poláchová –
vždy jsme chodili na hřiště, je méně dětí, nebude to využité. Přikláněla bych se k tomu, aby tam byla 
nějaká odpočinková zóna. Pamatuju si, když tam bývalo dopravní hřiště, které bylo celý rok oplocené 
a nebylo tam ani jedno dítě. Přijdou mi to zbytečně vyhozené peníze. Mokrý – je tu protinávrh pana 
Blahy nestavět a původní návrh stavět v původní variantě. Já se přikláním k návrhu, že se hřiště posta-
ví a kdyby dětí ubylo, vždy se z toho dá udělat odpočinkový kout nebo sportovní kout pro maminky s 
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dětmi. Dal bych hlasovat o protinávrhu a o návrhu. Bez dotace bych nestavěl. Košíček – chtěl bych, 
aby se na to zastupitelé podívali ze širšího spektra. ZŠ Klášterní je v podstatě největší škola v M.K. a 
je potřeba se podívat kam chceme školu směřovat, nyní nemůžeme být pyšní na to, v jakém je stavu.  
Mladá generace se nehýbe a my jim nechceme vytvářet podmínky. Projekt bude samozřejmě spolufi-
nancován granty. Tato škola není škola 21. století. Investice se budou zvětšovat a budou tam potřeba. 
Hřiště není na zrovna ideálním místě, ale pokud najdeme lepší místo…? Bohužel jiný prostor není. 
Starosta – navrhuji usnesení, abychom tento materiál odložili na příští jednání ZM s tím, že dostanete  
předložené kompletní materiály.

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města odkládá své rozhodnutí ve věci výstavby „Víceúčelového hřiště Moravský 
Krumlov- nám. Klášterní“.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef, Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města ukládá RM předložit podrobný podkladový materiál k rozhodnutí o reali-
zaci „Víceúčelového hřiště Moravský Krumlov-nám. Klášterní“.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef, Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  
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11. Informační panel o odjezdech autobusů pro autobusové nádraží – předkládá Mgr. Zdeněk Jurá-
nek, místostarosta

Procházka ml. – na městě by měl být informační panel, aby lidé věděli, kdy autobus odjíždí. Dole na 
autobusovém nádraží je zbytečné dávat velkou ceduli, kterou přes noc někdo rozbije. Postačí, když 
každá zastávka bude řádně označena, kam se z ní odjíždí a čas. A na náměstí světelná tabule, aby lidé 
věděli čas odjezdu autobusu. Starosta – s vedoucím odboru se domluvíme na označení zastávek na 
autobusovém nádraží. Zpěvák – světelná tabule vždy bývá na autobusovém nádraží a na každé zastáv-
ce cedule, kde si lidé můžou přečíst odjezd autobusů. Procházka ml. – chtěl sem, aby na autobusovém 
nádraží byly zastávky výrazně označení místem, kam autobus jede. Blaha – nemáme návrh, jak svě-
telná tabule vypadá. Štolpová – na světelné tabuli probíhá kam a kdy autobus odjíždí. Strieglerová –
dříve do M.K. jezdilo 30% důchodců a zhruba polovina z nich přestala kvůli špatnému označení od-
jezdu autobusů do M.K. jezdit. Procházka ml. – přes náměstí by měly jezdit všechny autobusy. Tře-
tina – domluvíme se s ředitelem SMM, kde na autobusovém nádraží budou cedule, na kterých budou 
směry autobusů, bude to na stojánku. Nyní jde o to, jestli schválíme světelnou tabuli. Lang – světelná 
tabule ukazuje odjezd hodinu dopředu, jsou tam veškeré informace, číslo spoje, cílové stanice, odjezd 
v kolik hodin a následující. Otázkou je, kde to umístíme, nebývá to na jednotlivých zastávkách. Auto-
busové nádraží není centrum. Pokud informační ceduli, tak na náměstí, na autobusovém nádraží stačí 
cedule, na které bude číslo a směr cílové stanice a zmenšený jízdní řád. Zpěvák – všechny autobusy 
nejedou z města. Lang – proč „znojmák“ jediný jezdí kolem jatek, když je to stejná vzdálenost jako 
přes město? Mokrý – původně to tak mělo být. Starosta – končím diskuzi s tím, že pokud bychom 
odhlasovali informační panel, na autobusovém nádraží uděláme cedule s označením jednotlivých za-
stávek, necháme udělat orientační mapu, na které budou čitelné odjezdy všech autobusů. Na náměstí 
bychom mohli schválit informační panel.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje pořízení informačního panelu o odjezdech autobusů.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květo-
slava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA 
Pavel, Ing., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, 
Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 2 - BLAHA Josef, VYBÍRAL Josef

Zdržel se : 3 - KOCANDA Vlastimil, Ing., DVOŘÁČEK Jiří, POLÁCHOVÁ Kamila  
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje umístění informačního panelu o odjezdech autobusů v lokalitě na 
náměstí T.G.M.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZ-
KA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘE-
TINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 2 - BLAHA Josef, VYBÍRAL Josef

Zdržel se : 2 -  DVOŘÁČEK Jiří, POLÁCHOVÁ Kamila  

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města ukládá RM zpracovat výběrové řízení na pořízení informačního panelu o 
odjezdech autobusů.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZ-
KA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘE-
TINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 2 - BLAHA Josef, VYBÍRAL Josef

Zdržel se : 2 -  DVOŘÁČEK Jiří, POLÁCHOVÁ Kamila  

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města ukládá řediteli SMM zabezpečit orientační plán a označení jednotlivých 
zastávek na autobusovém nádraží.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef, Ing., DVOŘÁČEK Jiří, HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, 
PROCHÁZKA Pavel, Ing., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA To-
máš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  
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12. Ceny dodávaných energií pro Moravský Krumlov v roce 2013 – předkládá Mgr. Zdeněk Jurá-
nek, místostarosta

Návrh usnesení:
ZM bere na vědomí informaci o cenách dodávaných energií pro město Moravský Krumlov pro 
rok 2013.

13. Rekonstrukce vodovodu na Dělnické – smlouva o poskytnutí finančního příspěvku – předkládá 
Mgr. Tomáš Třetina, starosta

Blaha – v čem spočívá ekonomická výhodnost? Místostarosta – v ušetření DPH. Tajemník – upřes-
ňuje… Blaha – jednou je ve Smlouvě tajemník svazku pan Nedvědický a na druhé pan Kokeš. Sta-
rosta – informuje o rozvázání pracovního poměru pana Kokeše. V nových smlouvách je pan Nedvě-
dický, pověřený vedením svazku funkcí tajemníka. K 31. březnu bude vyhlášeno VŘ na tajemníka 
svazku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí příspěvku na realizaci IA: „Moravský 
Krumlov – Rekonstrukce vodovodu na Dělnické ulici“ subjektu: Vodovody a kanalizace, dobro-
volný svazek obcí, Kubišova 1172, 674 01 Třebíč v předloženém znění a pověřuje starostu města 
jejím podpisem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaro-
slav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 1 - BLAHA Josef, Ing.

14. Správa majetku města – předkládá Zdeněk Kabelka, ředitel PO

1.Pozemky
a) Bezúplatný převod pozemků z majetku města do vlastnictví Jihomoravského kraje

Blaha – kdo tento materiál vypracoval, je tam rozdíl v m? Kabelka – informuje, kdo materiál zpraco-
val a proč vznikl rozdíl 350 m.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod pozemků – viz příloha č.1 o výměře 17047 m2

vedených na LV 100001 pro k.ú. Polánka u Mor. Krumlova a k.ú. Mor. Krumlov ve vlastnictví 
Města Mor. Krumlov do vlastnictví Jihomoravského kraje, Žerotínovo nám. 3/5, Brno z důvodu 
majetkoprávního vyrovnání a převod majetku z evidence SMM do evidence majetku města a 
pověřuje starostu podpisem smlouvy.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef, Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, 
Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLA-
PANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚ-
VÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatné nabytí pozemků – viz příloha č. 2 o výměře 16697 m2

v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova vedených na LV 217 a v k. ú. Mor. Krumlov vedených na LV 
908 ve vlastnictví Jihomoravského kraje Žerotínovo nám. 3/5, Brno do vlastnictví Města Mor. 
Krumlov, nám. Klášterní 125, Mor. Krumlov.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef, Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, 
Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLA-
PANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚ-
VÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  

b) majitel

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatné nabytí pozemku par.č. 534/4 v k.ú. Polánka u Morav-
ského Krumlova vedený na LV 113 o výměře 562 m2 od majitele do majetku města formou uza-
vřením darovací smlouvy a úhradu veškerých nákladů spojených s převodem nemovitosti.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef, Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, 
Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLA-
PANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚ-
VÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  

c) Odkup pozemků v lokalitě „Nad Haltýři“     

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemku par.č. 2199 orná půda o výměře 1477 m2 par.č. 
2185/26 o výměře 49 m2 ost. plocha vedené na LV 436 pro k.ú. a obec Mor. Krumlov od majitele
za cenu 150,- Kč/m2 a úhradu nákladů spojených s převodem nemovitostí.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef, Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, 
Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLA-
PANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚ-
VÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemku par.č. 2200 orná půda o výměře 1746 m2 par.č. 
2185/27 o výměře 66m2 vedené na LV 519 pro k.ú. a obec Mor. Krumlov od majitele za cenu 
150,- Kč/m2 a úhradu nákladů spojených s převodem nemovitostí.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef, Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, 
Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLA-
PANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚ-
VÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  
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d) Odkup pozemku v lokalitě „Ve Vrchním dílu“

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje odkup vlastnického podílu ½ k pozemkům par.č. 2114/4 o celkové 
výměře 255 m2 a par.č. 2117/1 o celkové výměře 644m2 vedené na LV 1282 pro k.ú. a obec Mo-
ravský Krumlov od majitelky za cenu 140,- Kč/m2 a úhradu nákladů spojených s převodem ne-
movitostí.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef, Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, 
Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLA-
PANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚ-
VÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  

2. Odstranění stavby ČOV „Zachráněná“

Blaha – stavba stojí na místě, kde má být v budoucnu koupaliště? Starosta – ne, to je plechový han-
gár, uvnitř jsou 2 jámy, které se zasypávají. Proč schvalujeme odstranění plechového hangáru? Kabel-
ka – informuje…….

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje odstranění stavby ČOV Zachráněná, s nulovou zůstatkovou hod-
notou, na pozemku par.č. 1383/34 v k.ú. Mor. Krumlov vedenou na LV 10001 a výmaz stavby 
technického vybavení v katastru nemovitostí.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 20 – BLAHA Josef, Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, 
Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLA-
PANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚ-
VÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 0  

3. Věcné břemeno k pozemku par.č. 646/23

Strieglerová – když se prodávaly parcely, tak za nimi zůstal pruh asi 2m, nezamezilo by se tímto pro-
dejem přístupu k parcelám? Může se toto rozhodnutí ještě pozdržet a zvážit? Kabelka – je toho názo-
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ru, že se nezamezí přístupu vlastníkům parcel. Je tam 23 m za štěrkovnou. Strieglerová – mohl by být 
ještě prostor k tomu, aby byli sezváni vlastníci a ještě se to projednalo, než dojde k souhlasu? Kabelka
- v tom problém nevidím. Zpěvák - jedná se mi o snížení ceny, v čem spočívá věcné břemeno? Plyná-
renská i vodárenská uvádí, že tam plynovod ani kanál nevede. Kabelka – máme vyjádření, kde je v 
důvodové zprávě výslovně psáno, že se zde plyn ani kanál nenachází, že je v silnici, měli situaci za-
kreslenou špatně. Nemá to logiku, ale je to skutečnost. Zpěvák – to mi stačí. Dobeš – byl tam pruh 2m 
až 3m, tím že se to odřízne od silnice, znemožní se přístup, zespodu to nejde. Starosta – s manželi 
jsme se sešli, domluvili jsme se, že kanalizační stoka bude uvedena mimo provoz, plynovod 
z finančních důvodů nebude překládán. Je zde protinázor od paní Strieglerové, abychom prodej zvážili. 
Poláchová – panu M. se to tehdy také neprodalo, jsem toho názoru neprodávat, ať je to průchozí cesta. 
Kočí – jestliže dnes schválíme záměr, tak se nám přihlásí 15-16 zájemců, jenom si budeme kompliko-
vat situaci. Pokud tam vlastníci jsou a bydlí tam a ví, že jim to zabrání v přístupu k jejich pozemkům, 
proč bychom se této situaci vystavovali. Navrhuji protinávrh, abychom tento záměr neschvalovali.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje snížení kupní ceny stavebního pozemku par.č. 646/23 o 16.000 Kč 
jako kompenzaci za strpění věcného břemene spočívajícího v uložení plynovodu v pozemku.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaro-
slav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti:  1 - BLAHA Josef

Zdržel se : 1- VYBÍRAL Josef

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje vrácení části kupní ceny pozemku par.č. 646/23 ve výši 16.000 Kč 
majitelce.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ 
Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaro-
slav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., SOUČEK 
Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti:  1 - BLAHA Josef

Zdržel se : 1- VYBÍRAL Josef
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje záměr prodat část pozemku par.č. 646/32, který vznikne odděle-
ním dle geomet. plánu v šíři pozemku par.č. 646/23 za cenu 160,- Kč/m2 žadatelce.

Hlasování: nebylo odsouhlaseno
Pro: 0

Proti: 18 - BLAHA Josef, Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlasti-
mil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., SOUČEK Miloslav, 
Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Zdržel se : 2 - TŘETINA Tomáš, Mgr., MOKRÝ Jaroslav, Ing.   

4. Prominutí pohledávek

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje odpis nedobytných pohledávek vedených v evidenci SMM ve výši 
381.840,- Kč dle rozpisu v příloze.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – BLAHA Josef, Ing., DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, 
Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
MOKRÝ Jaroslav, Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, Ing., SOUČEK Miloslav, 
Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef

Proti: 1 - PROCHÁZKA Pavel

Zdržel se : 1 - ZPĚVÁK Josef

15. Korespondence
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Korespondence. 
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16. Různé

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ REDAKČNÍ RADY MORAVSKOKRUMLOVSKÝCH NOVIN – předkládá 
Mgr. Květoslava Kotková, předsedkyně RR

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z jednání redakční rady Moravskokrumlovských 
novin ze dne 1.11.2012.

Stavba „II/152 Ivančice-Polánka“ – výběrové řízení na dodavatele stavby – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta

Blaha – nejsou vyjasněny vztahy u ČOV Zámecká. My nyní schvalujeme smlouvu, následně VŘ, 
ptám se, jestli je to všechno v pořádku, proč o tom jednáme teď? Starosta – informuje, ze SÚS přišla 
zadávací dokumentace na vyhlášení VŘ……….,  SÚS neudělá průtah, pokud tam nebude kanál,
v pátek bude jednání se SÚS i Vodárenskou…….budete informováni… Mokrý - návrh smlouvy je 
nedílnou součástí výběrového řízení, předpokládaná hodnota zakázky je vyjádřená, musí tam být část-
ka? Informuje o krumlovském průtahu, kdy se částka podstatně snížila. Kocanda - podle zákona mu-
sí být předpokládaná cena. Blaha – není to v podmínkách, že tato silnice nebude pokud nebude kana-
lizace. Kocanda – je to jedna z podmínek při všech jednáních se SÚS, že kanalizace bude.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje zadávací dokumentaci k otevřenému řízení na veřejnou zakázku 
na stavební práce „II/152 Ivančice-Polánka“ v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZ-
KA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘE-
TINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 1 - BLAHA Josef, Ing.

Zdržel se : 3 - VYBÍRAL Josef, DVOŘÁČEK Jiří, POLÁCHOVÁ Kamila
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje návrh Smlouvy o dílo, jejímž předmětem je zhotovení stavby 
„II/152 Ivančice-Polánka“ v předloženém znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZ-
KA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘE-
TINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 1 - BLAHA Josef, Ing.

Zdržel se : 3 - VYBÍRAL Josef, DVOŘÁČEK Jiří, POLÁCHOVÁ Kamila

Informace o postupu prací na opravě budovy sokolovny – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, mís-
tostarosta

Starosta – probíhá oprava tělocvičny v budově sokolovny. Místostarosta – při realizaci rekonstrukce 
jsme narazili na problémy, na střeše jsme plánovali vyměnit jen asfaltovou vrstvu, která je na tělo-
cvičně, ale v některých případech budeme muset vyměnit i krovy, oprava střechy proběhne částečně 
v tomto roce a v příštím roce. Další zásadní problém je podlaha, nedá se zde použít původní plánova-
ná technologie. Topení je také nevhodně a nebezpečně umístěno. Kabelka – doporučuji ohledně to-
pení schválit práce nad rámec i vícepráce, je to mnohem nižší částka, než jsem předpokládal. Co se 
týče podlahy, původní návrh nelze realizovat. Zpěvák – byl jsem členem komise, měl jsem dojem, že 
když se zadává výše ceny, měli se na to podívat, co to bude obnášet a na základě toho určit cenu. Sta-
rosta – co se týče topení, je opravdu nevhodně umístěno a z důvodu bezpečnosti jsme se rozhodli 
přemístit radiátory do prohlubní. Je to jednoznačně ke zkvalitnění, tento požadavek jsme na projektan-
ta nevznesli. Ohledně podlahy je to jiný problém. Mokrý – Za prvé u starých staveb nikdy dopředu 
nevíme, co nás čeká. Proto vícepráce. Za druhé je potřeba si prozkoumat zanoření radiátorů do vý-
klenku….. Za třetí je tam prohnutý strop, jsou tam trámy nebo traverzy? Pokud trámy, byl by o pro-
blém. Starosta – to je samozřejmě statisticky zajištěno projektantem. Kocanda – u VŘ je to tak, že 
má zadání, může dojít ke změně projektu, když se otevře podlaha, nevíte, co se může stát. Radiátory 
nebyly požadovány, v rámci bezpečnosti je to nutné udělat. Co se týká střechy, rozhodli jsme se nedě-
lat jen zalátání, ale udělat to pořádně. S podlahou je problém, je tam i sklon, není řešena akustická 
izolace. Dohodli jsme se na tomto řešení, které je předkládáno. Nemusí dojít ke zvýšení. Vybíral – to 
si projektant neuvědomil? S tím stropem… Procházka – projektant se musel vejít do 2 mil. Kocanda
– se stropem není problém. Vybíral – tak s podlahou, proč to projektant nepředpokládal. Starosta –
to co říkáte pane Vybírale, že měl projektant vědět, izolační vlastnosti proti hluku, nenavyšuje cenu.
Projektant předpokládal, že to je neporušená deska, v té desce jsou praskliny… bez odkrytí parket by 
to projektant nezjistil. Je potřeba se tam přijít podívat, abyste věděl o čem mluvíme. Starosta – nyní 
musíme vyřešit požadavek Ing. Kocandy  s cenou. Je potřeba změnit konstrukční vrstvu podlahy, je 
problém s cenou – dochází k navýšení. Kabelka – jde o rozpočtovou cenu, kterou jsme dostali o půl 
třetí odpoledne před zahájením ZM, není to skutečná cena, za kterou jsou to schopni udělat, předpo-
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kládají, že bude nižší. Pokud se vícepráce neschválí, můžeme zítra stavbu zastavit. Starosta – jsme 
schopni porovnat nabídku vícepráce, aby byla v souladu s vysoutěženou cenou? Kabelka – jde o 
změnu technologie. Kocanda – je potřeba se s nimi domluvit. Starosta – podlaha jsou vícepráce, 
schválíme vícepráce a zároveň o ceně budeme dále jednat. O této ceně budou zastupitelé informováni, 
pokud budou nějaké připomínky, sdělíte je nejpozději do pondělní RM do 9:00 hodin.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města bere na vědomí obsah zápisů z 1. a 2. kontrolního dne stavby „Oprava pro 
znovuzprovoznění tělocvičny v objektu Sokolovny, Palackého 60, Moravský Krumlov“.

Zastupitelstvo města schvaluje provedení prací spočívající v přemístění a výměně topných těles 
dle cenové nabídky dodavatele ve výši 43.411,-Kč bez DPH na stavbě „Oprava pro znovuzpro-
voznění tělocvičny v objektu Sokolovny, Palackého 60, Moravský Krumlov“.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 19 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., SOUČEK Milo-
slav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ Fran-
tišek, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 1 - BLAHA Josef, Ing.

Zastupitelstvo města schvaluje provedením vícepráce – nutná změna konstrukce podlahy 
na stavbě „Oprava pro znovuzprovoznění tělocvičny v objektu Sokolovny, Palackého 60, Morav-
ský Krumlov“.a pověřuje RM schválením ceny

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 – DVOŘÁČEK Jiří, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., SOUČEK Milo-
slav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠKARKOVÁ Taťána, Mgr., ŠLAPANSKÝ Fran-
tišek, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 1 - BLAHA Josef, Ing.

Zdržel se : 1- VYBÍRAL Josef
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17. Diskuze

Blaha – dostali jsme zápis na akci Dyje II, sdělila firma, jakým způsobem bude zapraven překop na 
ul. Znojemská? Místostarosta – překop je nyní zasypán štěrkodrtí a na jaře oprava asfaltovým po-
vrchem, ale je možné, že to stihneme do konce roku v souvislostí s pracemi na ulici Palackého. 
Blaha – veřejné zakázky, které máme zveřejněné na stránkách, ta sokolovna, moc to nefunguje, nejde 
to zobrazit. Také tam není seznam subdodavatelů všech veřejných zakázek. Starosta – prověříme a 
napravíme to. Blaha  - ještě bych se vrátil k informacím ke svazku vodovody a kanalizace, přišel po-
kyn od nás pro ně? Starosta – pro upřesnění, bavíme se o hodnotě uranu na Slatinách, prověřím…
Mokrý – až se bude schvalovat cena na Sokolovnu, je potřeba porovnávat s druhým dodavatelem, aby 
cena s vícepracemi nepřesáhla vysoutěženou cenu a nebyl problém.

18. Usnesení
Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesl: Mgr. Jan Košíček

19. Závěr
Pan starosta ukončil jednání v : 18.26 hod. 

Zapisovatelka :
…………………………………..

           Jeanette Kudrová

Ověřovatelé zápisu:
…………………………………..

            Kamila Poláchová

                                                             …………………………………..  
              Ing. Vladimír Lang

V Moravském Krumlově, dne 26.11.2012

  ………………………………….. …………………………………..
Mgr. Zdeněk Juránek                       Mgr. Tomáš Třetina

místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov


	5. 
	6. 
	7. 
	7.a Účelová dotace MFČR – „Letní koupaliště sídliště Moravský Krumlov“ - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města
	8. 
	9. 
	Smlouva o přeložce zařízení distribuční soustava č. 13001010 – Víceúčelové hřiště – Klášterní náměstí – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta



